

Grundejerforenings bestyrelsesmøde d. 03-06-24

Tilstede: Jonas, Morten, Line, Jens Ole, Tina og Jesper

1. Godkendelses af ref. fra sidst
 - a. Godkendt.
2. Boldbane
 - a. Laves umiddelbart efter sommerfesten. Den spærres af indtil den kan bruges. Det forventes at tage et lille år. Kan bruges til næste sommerfest.
3. Beslutninger: Hvem? Hvordan? Hvor hurtigt?
 - a. Vi holder lige hinanden op på at svare på mails til hinanden inden for tre dage. Er der en der mener, at der skal holdes møde, indkaldes der til det over facetime eller flytte det til næstkommende bestyrelsesmøde.
4. Trekanter
 - a. Trekanterne er lidt misvedligeholdte. Vi får gartneren til at kigge på det. Jens Ole snakker med ham.
5. Kort gennemgang af økonomi
 - a. Der er lidt systemproblemer i forhold til vores bogholder og MitID. Men det løser sig formodentligt inden længe. Der opleves en betydelig forbedring efter skiftet til PWC.
6. Legeplads
 - a. Vi igangsætter renovation af legepladsen, så den lever op til lovgivningen. Det forventes at der kommer lidt mere de kommende år hvorfor det også forventes at der kan komme udgifter til vedligehold igen næste år.
7. Mekaniker på Østergaardsvej
 - a. Der opleves gener med parkering og larm uden for normal arbejdstid på værkstedet på Østergaardsvej. Der er flere gange rettet henvendelse til ejeren af værkstedet. Hver gang nægter ejeren at det er ham. Vi opfordrer dem der oplever gener til at henvende sig til myndigheder hvis de oplever ulovligheder. Bestyrelsen har ikke mandat til at gøre mere.
8. Gebyr ejendomsmæglere
 - a. Det er næsten for omstændigt at opkræve og sende faktura på gebyr. Derfor lade vi være ind til videre.
9. Næste møde
 - a. Afholdes til efteråret. Vi planlægger dato når vi nærmer os.
10. Evt.
 - a. Intet at berette.